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W związku z powtarzającymi się przypadkami uszkodzeń mienia na ulicach Mielczarskiego i Grottgera 
w Sławnie, zwracam się z interpelacją do władz miasta o podjęcie niezwłocznych działań mających na 
celu ochronę mieszkańców oraz ich mienia. 

W ciągu ostatnich kilku miesięcy mieszkańcy wspomnianych ulic co najmniej dwukrotnie ucierpieli z 
powodu uszkodzenia zaparkowanych w tej części miasta samochodów (głównym problemem są 
rozbite szyby w pojazdach). Mieszkańcy są zaniepokojeni brakiem bezpieczeństwa i niepewnością, czy 
ich mienie nie zostanie uszkodzone, bądź w inny sposób naruszone. 

W związku z powyższym, pragnę zgłosić postulat o natychmiastowe zainstalowanie na wspomnianych 
ulicach (w szczególności w obrębie ich skrzyżowania) systemu monitoringu wizyjnego, który 
umożliwiłby śledzenie ruchów osób i pojazdów, a także ułatwiłby wykrycie i identyfikację sprawców 
wszelkich naruszeń prawa. 

Jest to niezbędne do przeciwdziałania tego typu naruszeniom w przyszłości i bezwzględnie przyczyni 
się do poprawy bezpieczeństwa tej części śródmieścia. 

Poza tym wskazuję, że w opinii mieszkańców dość często występują w tym rejonie przypadki 
przekroczeń prędkości przez kierujących pojazdami, co także wymagałoby podjęcia stosownych 
działań. 

W imieniu swoim oraz mieszkańców, bardzo proszę o przychylenie się do zgłaszanych powyżej 
postulatów. 

 
 

Z poważaniem 
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